
Åvangsskolen
Skolebe s tyrels en
Bestyrelsesmøde onsdag den 10. januar 2024, kl. 
16.30-18.30 i Personalerummet
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karina Holmberg, Per Kofod, Sanne Steenberg, 
Malene Znaty, Louise Marcher Hansen & Gitte Hagelskjær Svart
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Erik Killendahl
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier & Althea Margrethe Themsen
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Sanne Steenberg, Althea Themsen

Dagsorden Tidsplan Referat
1 Godkendelse af dagsorden 16.30 Punkt tre er et punkt til drøftelse.

2 Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
o Økonomistatus
• Ind-og udmelding af elever
• Elevfravær
® Udviklingsplanen

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

16.35 Personalenyt: Det er desværre ikke 
lykkedes at besætte den ledige stilling, der 
derfor er i genopslag.

Der slås en barselsstilling op til besættelse i 
april.

Der er indmeldt fem elever - ingen 
udmeldt.

Elevfraværet er faldet med et %-point siden 
sidst.

Udviklingsplanen: Vi er i fuld gang med 
arbejdet i de forskellige mødefora.

Formand: Der er kommet ganske få input 
på AULA til processen vedrørende 
sammenlægningen. Malene har løbende 
kommenteret.

Medarbejdere: Processen vedrørende 
personaletilpasning har givet en vis 
utryghed, men den har ikke betydet



afskedigelser på Åvangsskolen

Elever: Orangenet skal have et navn - der 
kommer muligvis en konkurrence

1 Bornholms Fælleselevråd er der fokus på 
kommende mærkesager

3 Proces vedrørende 
sammenlægning
Or ten teringspunkt

Fast punkt vedrørende 
processen omkring 
sammenlægning af de to 
folkeskoler i Rønne

16 50 Punktet er til drøftelse.

Vi skal balancere dels at kunne have en 
utilfredshed med selve sammenlægningen, 
dels at gå konstruktivt ind i den kommende 
proces - især i forhold til de to forskellige 
modeller (hele skoleforløbet eller 
årgangsopdelt) Der er ikke enighed om, 
hvilken af modellerne, der foretrækkes

De fysiske rammer er gennemgået af 
Administration og Rådgivning i samarbejde 
med Ejendomsservice Det er i forlængelse 
heraf vurderet af administrationen, at der 
ikke er behov for bygningsmæssige 
ændringer på Åvangsskolen

Der er dialogmøde med BSU tirsdag d. 16 
januar - dagsorden er netop udsendt SB vil 
fortsat udbede sig en uddybning af 
begrundelsen for sammenlægningen og i 
den forbindelse sammenhængen med 
Fælles Folkeskole Bornholm. SB sender 
derfor et brev til BSU med et ønske om en 
mere uddybende dagsorden til mødet

SB vil forsøge at aktivere de forskellige 
klasseforældreråd i forhold til den politiske 
proces.

4 Principper for planlægning af 
skoleåret
Beslutningspunkt

Principperne for planlægning af 
skoleåret skal gennemgås, 
revideres og godkendes

./ BILAG
Nuværende principper

17.10 De vedhæftede principper er godkendt

5 Ansøgning om konvertering af 
UUV-timer

17 25 Den vedhæftede ansøgning er godkendt og 
sendes til skolechefen.



Beslutningspunkt

Drøftelse og indstilling af 
ansøgning om konvertering af 
timer til understøttende 
undervisning til tolærerordning 
og co-teachmg

/ BILAG
Udkast til ansøgning

6 Ferie 2024/25
Beslutningspunkt

Der er udbedt høringssvar 
omkring ferieplanen for 
skoleåret 2024/25.

/ BILAG
Forslag til ferieplan

17 40 Det vedhæftede forslag til høringssvar er 
godkendt og fremsendes.

7 Forældremøde om 
udviklingsplanen
Orienteringspunkt

Forældrene indbydes til et møde 
om udviklingsplanen, efter at 
materialet nu er kondenseret, og 
planen nu skal skrives færdig i 
løbet af februar.

Dato: Tirsdag den 23. januar, kl 
16-17.30

17.50 Der er sendt et nyhedsbrev til alle forældre, 
hvor der er inviteret til møde

Der bliver sendt en reminder i næste uge.

8 Punkter til kommende møder 
og aftaler

Ifølge årshjulet til mødet i 
februar:
« Fokus på trivselsarbejdet 

med eleverne
® Orientering om 

udviklingsplanen
® Ønsker til BRK's budget 2025
® Den gode historie - 

månedens historie.

18.00 Ingen nye punkter

9 Eventuelt 18.15 Der er åbent hus for kommende 
elever/forældre onsdag d. 17. januar, kl. 
15.30-17 00. Medlemmerne af SB må 
meget gerne medvirke.



IC Godkendelse af referat 18.20

Malene Znaty


